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Кунка Бакалова и Момчил Николов са организаторите на културното средище арт
център “Орхидея”. Пред изтичащата година те сътвориха десетки изяви – курсове
за млади художници, изложби, празнични вечери, модно ревю...В календара на
културния живот на Карлово те реализираха оригинални, стигащи до
нестандартност идеи. За читателите на karlovoBg.eu предлагаме интервю с главния
инициатор на арт центъра Кунка Бакалова.

- Защо Вашият арт център носи името „Орхидея”?
- Почитателка съм на екзотичните цветя и орхидеята като такова е любимото ми
цвете.Още повече ,че в древногръцката митология тя е символ на плодовитостта.
Оттам  и името на фирмата ми и на артцентъра.
- Работата в арт център „Орхидея” удовлетворяваща ли е? И има ли бъдеще?
- Смятам ,че съвместната ми работа с Момчил удовлетворява не само нас като екип, а и
гражданите и гостите на Карлово.Това е видно както от многобройните ни изяви, така
също и от многобройната ни публика.Тук с удовлетворение  ще спомена интереса на
националните медии към нас, респективно към града ни.
- През изминаващата година арт център „Орхидея” организира десетки впечатляващи
изяви – коя според Вас е най-значимата?
- Всяка изява за нас е значима,защото в нея влагаме сърце и душа.Защото тя ни коства
много усилия, преодоляване на неразбиране, трудности свързани с общопознатите
икономически и финансови причини.Въпреки всичко  можем да се похвалим със  курс за
изобразително изкуство за деца до 12г.,подготовка на кандидати за художествени
училища и ВУЗ,организиране на изложби и презентиране на автори от страната и
чужбина, литературни четения и музикални вечери, организиране на общоградско
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тържество за първи юни с участие на над 1200 деца,тематични конкурси по рисуване с
големи награди. Най-атрактивната ни изява за сега е модното ревю”ОриС”на дрехи и
аксесоари от ориз едновременно с изложба на наши картини и скулптури от ориз. За
финал на тази  успешна за нас година подарихме  обещаната  триметрова кулинарна
картина ,изобразяваща снежен човек,която с удоволствие бе изконсумирана от
присъстващото   гражданство.
- Имате ли нови идеи, които ще ни впечатлят с нестандартността и ефектността си?
- Съмнявате ли се!?Разбира се ,че имаме нови идеи, но всяка с времето си .
- Какво ще пожелаете на екипа на арт центъра и на своите ученици за новата 2012 
година?
- Преди всичко здраве, здраве за нас, за нашите възпитаници, семействата им,
приятелите и за всички останали хора.

И един въпрос към художника Момчил Николов:

- Има ли талантливи деца в страната ни и виждате ли в тях успешно бъдеще?
- Всички деца в страната ни са талантливи, но най-талантливите, разбира се, са при
нас…Успешно бъдеще?..Бъдещето ще покаже!
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